
 

    ΓΥΡΕΥΟΝΤΑΣ   ΤΗ ΒΕΛΟΝΗ (..ΛΕΓΕ ΜΕ  ΣΥΝΔΙΚΑΤΟ..)  ΣΤ’ ΑΧΥΡΑ  
 

Μετά την… παράξενης έµπνευσης…  αποτυχηµένη(;;) απεργία της ∆ΟΕ… (θα πρόσεχαν άραγε ειδικά εµάς  

και την Παιδεία… ή θα διώχναµε µόνοι µας το µνηµόνιο…)… έρχεται σε λίγες ηµέρες µια πανεργατική από 

Α∆Ε∆Υ και ΓΣΕΕ… κι άρχισε κι ο πόλεµος των ανακοινώσεων από διάφορους συνδικαλιστικούς φορείς... 

Αναλύσεις…αλληλοκατηγορίες…αγωνιστικές κορώνες…   

Τι θα γίνει τελικά; Θα βγει κάτι καλό ή θα έχουµε µία από τα ίδια;; 

Την κατάσταση την γνωρίζουµε  όλοι µας και τη βιώνουµε σκληρά στην καθηµερινότητά µας αλλά και 

στους γύρω µας. ∆ε  χρειάζονται περισπούδαστες αναλύσεις. 

Εκείνο που χρειάζεται είναι αγώνες δυναµικοί, αποφασιστικοί µε οργάνωση και κυρίως ενότητα. 

Αλλά εδώ… τα χαλάµε!!! 

Ο συνδικαλισµός, αλλά και όλη η κοινωνία µας τελευταία, σπαράσσεται από  φανατισµό, εγωπάθεια 

αλλά και µισαλλοδοξία!!!   

Πόσες συνδικαλιστικές παρατάξεις υπάρχουν  στον κλάδο µας; …10;…15;…περισσότερες;… 

Η κάθε µία προβάλλει τη µοναδικότητά της, την αυθεντία της, την  αγωνιστικότητά της… 

Η κάθε µία υψώνει τη δική της «σηµαία των αγώνων»  και καλεί τους άλλους να την ακολουθήσουν… 

Κι όσοι δεν το κάνουν  είναι… «πουληµένοι…εξυπηρετούν το σύστηµα…κ.λπ…κ.λ.π…» 

Και φυσικά οι  πιο… «πουληµένες» είναι η ΠΑΣΚ  και η ∆ΑΚΕ… Σίγουρα αυτές οι δύο παρατάξεις έχουν 

τις µεγαλύτερες ευθύνες για πολλά, για καλά αλλά και για άσχηµα, αλλά µήπως οι ευθύνες και των 

άλλων παρατάξεων ,κυρίως  των αριστερών τάσεων, είναι µικρότερες;; 

Στη… µακαριότητα  των προηγούµενων χρόνων  καλές ήταν όλες οι « κοκοροµαχίες»… 

Ήταν δείγµα δηµοκρατίας, πληρέστερης ενηµέρωσης και προβληµατισµού… 

Αλλά  στη  σηµερινή  τραγική κατάσταση που ζούµε, νοµίζετε ότι υπάρχει περιθώριο να  συνεχίζεται η 

ίδια τακτική;  

Με την  καλλιέργεια κλίµατος διχόνοιας, αυθεντίας, µοναδικότητας, «στήνοντας τους άλλους στον 

τοίχο»… και διεκδικώντας τον τίτλο του απόλυτου σηµαιοφόρου των αγώνων, πιστεύετε ότι υπάρχει 

περίπτωση να εµπνεύσετε τους συναδέλφους να κατέβουν σε αγώνες και να υπάρχει θετικό αποτέλεσµα;;  

 Το µόνο που καταφέρνετε είναι να προκαλείτε  σύγχυση,  απογοήτευση και απαξίωση  του 

συνδικαλισµού και των οργάνων του… 

 Και αυτό φαίνεται έντονα τα τελευταία χρόνια και στις Γενικές Συνελεύσεις αλλά και στις απεργίες και 

στις συγκεντρώσεις.. Κι αν κάποιοι  ρίχνουν την απόλυτη ευθύνη στη ∆ΟΕ, γιατί δεν µπορούν άραγε να 

πείσουν  και  να ξεσηκώσουν οι ίδιοι τον κόσµο  πέρα από τα πλαίσια της ∆ΟΕ , αφού έχουν την ευχέρεια 

να διαδώσουν εύκολα και παντού τα επιχειρήµατά τους… ∆εν το αντιλαµβάνονται ότι δεν πείθουν; Γιατί 

συνεχίζουν την ίδια τακτική;;; 

 Μήπως λοιπόν η βαθύτερη επιδίωξη είναι η… συντήρηση  των παραταξιακών µικροµάγαζων… και κάποιοι  

επιπλέον ψήφοι σε επερχόµενες εκλογές;; 

 

‘ 



 

Άρα,  µήπως τελικά  όλη αυτή η κατάσταση   βολεύει την εξουσία, την οποία πολεµούµε τάχα, 

ώστε να απαξιωθούν και να διαλυθούν όλα ή να καταντήσουν ασχολία για κάποιους 

γραφικούς;; Να χάσουν οι εργαζόµενοι το µόνο όπλο αντίστασης που µπορούν να  έχουν 

…ένα δυνατό και συµπαγές συνδικάτο.. 

Είναι άραγε τόσο δύσκολο να γίνει το αυτονόητο;  

Να αφήσουµε όλοι πίσω όσα µας χωρίζουν, να προτάξουµε 1;..2;. 5;  βασικές µας διεκδικήσεις και να τις 

παλέψουµε ενωµένοι δίπλα - δίπλα… κι όχι µόνοι µας αλλά µε παλλαϊκό κίνηµα.. Γιατί δεν είναι µόνο η 

Παιδεία και οι εκπαιδευτικοί που εξαθλιώνονται. Παντού γύρω µας γίνεται πόλεµος!!  

 Αυτόν τον καιρό είναι περισσότερα αυτά που µας ενώνουν από αυτά που µας χωρίζουν. 

Είναι τόσο  δύσκολο λοιπόν να υπάρξει, µετά από χρόνια, ένα ενωµένο σαν γροθιά, δυναµικό και  

αποφασιστικό συνδικάτο που να υπηρετεί πραγµατικά τους εργαζοµένους και να τροµοκρατεί το 

σύστηµα;; 

Υπάρχει διάθεση να αλλάξουµε και να γίνουµε καθαροί και ειλικρινείς ; 

Τότε µόνο θα γίνουµε πάλι ισχυρός  στρατός για  µεγάλες  µάχες!!!!   

Ως τότε θα  ρίχνουµε κάποιες τουφεκιές  ….θα κάνουµε λίγο  κλεφτοπόλεµο  βγάζοντας  λίγη από την 

οργή  µας  και  θα γυρίζουµε ξανά στην καθηµερινή  µας απελπισία …περιµένοντας τα 

επόµενα…τελευταία µέτρα!!! 

Πώς καταφέραµε να µας καταντήσουν έτσι;; 

Συνάδελφοι, δεν  ισχυρίζοµαι µε όλα αυτά ότι.. «ανακάλυψα την Αµερική»..ούτε επιχειρώ να ..πουλήσω 

σοφία.. 

Όλοι µας τα ξέρουµε, τα βλέπουµε, τα ζούµε.. Όµως µας έχει πιάσει ένας απίστευτος και πρωτόγνωρος  

πεσιµισµός.. «..δε γίνεται τίποτα.. ό,τι και να κάνουµε…» και έχουµε αφεθεί στα χέρια των «σωτήρων 

µας» περιµένοντας τον «από µηχανής Θεό» να µας σώσει!!!  

Μακάρι να µπορούσε κάποιος, από τους τόσους που µιλάνε σήµερα, να βρει τα κατάλληλα 

 λόγια για να σπείρει ως άλλος Ρήγας Φεραίος  στις απελπισµένες και απογοητευµένες ψυχές µας  

την ελπίδα, την αισιοδοξία, την αποφασιστικότητα την αγωνιστικότητα. 

Ως να βρεθεί όµως, αν θέλουµε να επιζήσουµε, θα πρέπει µόνος του ο καθένας µας να βρει την 

ψυχική δύναµη και να ξεσηκωθεί.. 

Και σταγόνα - σταγόνα , ρυάκι - ρυάκι να ενωθούµε σχηµατίζοντας το µεγάλο ποτάµι που δε 

θα γυρίζει πίσω!!! 

 

                                                                                                            

                                                                                                          Ευχαριστώ για την υποµονή και την ανοχή σας 
                   

  ..  (..ένας  «πονεμένος»… «πουλημένος ;»..  «βολεμένος ;»…  « ίδιος;».. κι ό,τι  άλλο  θέλετε να μου προσάψετε.. 

συνδικαλιστής, που   πολεμώντας τις Ερινύες του παρελθόντος προσπαθεί να  …τετραγωνίσει, μάλλον, τον 

κύκλο!!! )… 

                                                                                                            ΠΑΝΤΑΖΗΣ  ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

 

                                                                                                            Σύλλογος  « Κ. Σωτηρίου»  Κορωπί    
 


